
PROTOKÓŁ Nr 5 

z obrad V sesji Rady Dzielnicy VII Dwór 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 
 

 

 

W dniu 24 kwietnia 2025 r. w siedzibie Rady Dzielnicy VII Dwór przy ul. Abrahama 15A 

w Gdańsku o godzinie 17:35 rozpoczęły się obrady V sesji. Obrady otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Dzielnicy VII Dwór – Wojciech Tysler. 

 

 

 

Ad. 1. Prowadzący sprawdził obecność na podstawie listy obecności (w załączeniu - obecnych na 

sali – 9 Radnych) i stwierdził ważność zwołania obrad. W chwili rozpoczęcia obrad na sesję 

przybyło także troje gości. Przewodniczący Rady przedstawił cel zwołania sesji i porządek obrad: 

1. Sprawdzenie kworum i poprawności obrad V sesji Rady Dzielnicy VII Dwór. 

2. Przyjęcie porządku obrad – głosowanie. 

3. Przyjęcie treści protokołu nr 4 z IV sesji – załącznik nr 1. 

4. Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania Przewodniczącego Rady VII Dwór za rok 2024 – 

załącznik nr 2.  

5. Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania Zarządu Rady VII Dwór za rok 2024 –

 załącznik nr 3.  

6. Opinia Rady Dzielnicy VII Dwór do projektu Planu Ogólnego Miasta Gdańska – Uchwała 

nr V/16/25 – załącznik nr 4. 

7. Dyskusja nad propozycjami przedsięwzięć planowanych do realizacji ze środków Dzielnicy 

na rok 2026.  

8. Informacja o sprawach bieżących.  

9. Wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2.  Przyjęcie porządku obrad – głosowanie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad, który przyjęto jednogłośnie (9 

głosów za).  

 

Ad. 3. Przyjęcie treści protokołu nr 4 z IV sesji. 

 

Przewodniczący zapytał, czy odczytać cały protokół lub którąś jego część (treść protokołu była 

również załączona do zawiadomienia o zwołaniu V sesji). Radni oznajmili, że zapoznali się 

z treścią protokołu. Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu. Nikt nie 

wniósł uwag. Odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu nr 4 z IV sesji. Protokół przyjęto 

jednogłośnie (9 głosów za). 

 



Ad. 4. Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania Przewodniczącego Rady Dzielnicy VII Dwór 

za rok 2024.  

Przewodniczący Rady odczytał sprawozdanie z działalności Rady Dzielnicy VII Dwór w IV 

kadencji za 2024 rok, a następnie zapytał, czy Radni wnoszą do niego uwagi. Ponieważ nie było 

uwag, sprawozdanie poddano pod głosowanie.  

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Dzielnicy z działalności Rady Dzielnicy VII Dwór 

w IV kadencji za 2024 rok przyjęto jednogłośnie (9 głosów za). 

 

Ad. 5. Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania Zarządu Rady Dzielnicy VII Dwór za 

rok 2024.  

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy VII Dwór odczytał sprawozdanie z działalności Zarządu 

Dzielnicy w IV kadencji za 2024 rok, a następnie zapytał, czy Radni wnoszą do niego uwagi. 

Ponieważ nie było uwag, sprawozdanie poddano pod głosowanie.  

Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy VII Dwór za 2024 rok przyjęto jednogłośnie 

(9 głosów za). 

 

Ad. 6. Opinia Rady Dzielnicy VII Dwór do projektu Planu Ogólnego Miasta Gdańska –

Uchwała nr V/16/25. 

Przewodniczący Rady odczytał treść proponowanej uchwały, scharakteryzował także podstawowe 

elementy dokumentu, jakim jest projekt Planu Ogólnego i przedstawił, na którym etapie prac 

znajduje się projekt i jakie jeszcze etapy pozostały, po czym otworzył dyskusję. W dyskusji udział 

wzięli także obecni na sesji goście – mieszkańcy Dzielnicy. Podczas procedowania tego punktu 

porządku obrad dołączył radny Bartłomiej Stelmach, a sesję opuściła po ustnym usprawiedliwieniu 

radna Marzena Nowakowska. Dołączyła także jedna z mieszkanek Dzielnicy jako gość. W trakcie 

dyskusji omówiono każdą z proponowanych zmian do Planu Ogólnego i ustalono ostateczną wersję 

uchwały. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Uchwałę Nr IV/16/25 Rady Dzielnicy VII Dwór z dnia 24.04.2025 r. w sprawie Planu Ogólnego 

Miasta Gdańska  wraz z prognozą oddziaływania na środowisko przekazanego do 

ustawowego uzgadniania i opiniowania (Etap II prac) – przyjęto większością głosów (7 głosów 

za, 0 głosów przeciw, 2 głosy wstrzymujące). 

 

Ad. 7. Dyskusja nad propozycjami przedsięwzięć planowanych do realizacji ze środków 

Dzielnicy na rok 2026. 

Przewodniczący poinformował Radnych o wniosku do budżetu Dzielnicy na 2026 rok na 

dofinansowanie przeprowadzenia gry terenowej p.t. „Gry Parkowe na Orientację Dolina 

Samborowo”. Ponadto dyskusja dotyczyła dalszej realizacji wydarzeń cyklicznych, takich jak 



festyn z okazji dnia dziecka, potańcówki w noc świętojańską, wigilii dla mieszkańców i wydarzeń 

o charakterze edukacyjno-przyrodniczym. Radna Agnieszka Złotowska przedstawiła pomysł na 

zorganizowanie zwiedzania Dzielnicy VII Dwór z lokalnym przewodnikiem. Radny Bartłomiej 

Milanowski przedstawił propozycję stworzenia lodówki społecznej. Przewodniczący Rady 

zaapelował, by wszelkie projekty przesyłać z wykorzystaniem przygotowanego formularza 

i uczynić to możliwie szybko.  

 

Ad. 8. Informacja o sprawach bieżących. 

Przewodniczący Zarządu przedstawił bieżące informacje: 

a) Informacja o promocji Gdańskiego Centrum Kontaktu, w tym dostępnej aplikacji 

i o możliwościach zgłaszania spraw ta drogą. 

b)  Informacja o cyklicznym spotkaniu z Gdańskim Zarządem Dróg i Zieleni i o możliwości 

przygotowania tematów do poruszenia na spotkaniu z koniecznością przesłania ich do 

Zarządu przed 2 czerwca 2025 r.   

 

Ad. 9. Wolne wnioski: 

Radni i goście złożyli następujące wnioski: 

1. Wniosek o podjęcie uprzednio zgłaszanej sprawy Radzie Dzielnicy poprzedniej kadencji, 

dotyczącej wykonania inwestycji zapewniającej dźwiękochłonność odkrytych kortów 

tenisowych przy skrzyżowaniu ul. Norblina i Abrahama. Stan obecny powoduje dużą 

uciążliwość związaną z hałasem, szczególnie dla mieszkańców bloku mieszkalnego przy ul. 

Norblina 29.   

2. Zorganizowanie konsultacji dotyczących zmiany organizacji ruchu na jednokierunkowej 

ul. Paneckiego poprzez odwrócenie kierunku ruchu. 

3. Kontynuacja realizacji wniosków złożonych na poprzedniej sesji.  

 

Ad. 9. Zakończenie obrad - Przewodniczący Rady Dzielnicy VII Dwór, stwierdzając brak 

zgłoszeń dalszych wniosków i wyczerpanie dyskusji zamknął obrady V sesji o koło godziny 20:30. 

 

 

Załączniki: 

1. Sprawozdanie z działalności Rady Dzielnicy VII Dwór w IV kadencji za 2024 rok 

2. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy za 2024 rok 

3. Uchwała Nr V/16/25 

4. Lista obecności  

 

Przewodniczący 

Rady Dzielnicy VII Dwór 

 

Wojciech Tysler 


